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 1 פרוטוקול  

 2 ישיבת מועצת העיר מן המניין  

(  3  (28.10.15ביום טו' בחשון תשע"ו 

 4 . אישור החלטות ועדת הכספים:1

 5 ,2092תב"ר ₪  180,000הגדלת תב"ר כיתות אקוסטיות/חושיות בסך   1.1 

 6 במימון משרד החינוך, עפ"י הפירוט הבא:

 7  60,000 –כיתות ביה"ס שפרינצק  2 

 8 ₪ 30,000 –כיתה אחת חטיבה ב' 

ן  2  9 ₪ 60,000 –כיתות מקיף רוגוזי

 10 ₪  30,000 –כיתה אחת חטיבה א' 

 11ערב טוב לכולם, אני שמח לפתוח את ישיבת מועצת   ע:"מר י. פרץ, רה

, על סדר היום זה הגדלת תב"ר כיתות   12העיר שמן המניין

 13התב"ר הוא במימון ₪.  180,000שיות בסך אקוסטיות חו

 14 60משרד החינוך, מדובר בכיתות בבית ספר שפרינצק 

 15בבית ספר ₪, אלף  30בחטיבה ב' כיתה אחת, ₪, אלף 

 16שתי כיתות וכיתה אחת בחטיבה ₪ אלף  60מקיף רוגוזין 

 17כיתות אקוסטיות. יש  6-סך הכל מדובר ב₪. אלף  30א' 

 18לבקשה? מי בעד? פה מישהו שמבקש להתייחס לנושא או 

 19אחד, תודה רבה, אני מודה לכולם. בשל אירועים שיש 

 20לנו, אנחנו מוצפים באירועים, אז סדר היום היה קצר 

 21היום, אנחנו בשבוע הבא נעמיס את סדר היום, אז תודה 

 22 רבה לכולם. 

 23 ישיבה נעולה

  24 


